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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Lesz-e magyar málna idén nyáron?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Újabb válságos helyzet alakult ki a magyar mezőgazdaságban. Most a málnatermesztők
kerültek olyan helyzetbe, hogy már leszedni sem éri meg számukra a gyümölcsöt, az igen
alacsony felvásárlási árak miatt .
Ugyanakkor tudomásunkra jutott, hogy nagy mennyiségű import málna került az országba,
amely valószínűleg hozzájárult a hazai felvásárlási árak csökkenéséhez, mint ahogy ezt a
szamóca esetében is tapasztalhattuk . Sajnos az összes gyümölcs esetében, de a zöldségek
esetében is hasonló probléma várható .

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Hogyan látja ezen a problémák orvoslását? Hogyan gondolja a hazai termelő érdekeit
megvédeni és képviselni?
2. Honnan importáltunk málnát és milyen mennyiségben?
3. Valamint megtörtént-e az élelmiszerbiztonsági ellenőrzése ennek az árunak?
4. Ha igen, akkor mit vizsgáltak, illetve milyen eredményeket kaptak?

Várom megtisztelő válaszát.
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